
Krajevna skupnost Sorica 
Svet krajevne skupnosti Sorica 

 

Št. 02/2023 

   Datum: 12.1.2023 

 
ZAPISNIK 

 

2. redne seje Sveta krajevne skupnosti Sorica, ki je bila v četrtek, 12. 1. 2023, ob 19:00 

v prostorih KS Sorica. 

 
Prisotni člani sveta KS: Rudi Pintar, Matjaž Egart, Tomaž Jemec, Martin Tavčar, Klemen 
Šubic, Maja Kejžar. 

 
Prisotne osebe poleg KS: Bernard Drol, Boris Kejžar 

 
Upravičeno odsotni: Jaka Kenda 

 
Predlagani dnevni red: 
 

1. Potrditev zapisnika 1. redne konstitutivne seje KS Sorica 
2. Določitev cenika za izvajanje pokopališke dejavnosti za leto 2023 (Boris 

Kejžar) 
3. Primopredaja poslov in predstavitev tekočih projektov (Bernard Drol) 
4. Poročilo odbora za komunalo g. Klemen Šubic 
5. Pregled finančnega in projektnega plana 2023 
6. Zimska služba 
7. Mnenje KS Sorica o osnutku sprememb in dopolnitvi OPN 
8. Najemna pogodba z g. Tinetom Jensterle   
9. Pregled prejete in oddane pošte 
10. Določitev članov KS Sorica v vaške odbore 
11. Razno  

 
 

 Predsednik pozdravi vse prisotne. 
 

K tč. 1: 
Zapisnik 1. redne konstitutivne  seje je bil soglasno potrjen. 
K tč. 2:  
Cene za najem grobov ostajajo iste, kot prejšnje leto. Cena se določi glede na kvadraturo. 
V primeru, da se grob ukini, najemnik sam pospravi grob, če pa v treh mesecih groba ne 
pospravi, krije stroške sam. Svet KS Sorica je nato sprejel naslednji sklep: 

 
 

Sklep 1: 
Svet KS Sorica potrjuje cenik za pokopališče v Sorici za leto 2023, kot sledi. 
Najemnina za enojni grobni prostor je 15 EUR, za dvojnega pa 21 EUR. Pristojbina 
za enojni grobni prostor je 100 EUR, za dvojnega pa 130 EUR. 

 



K tč. 3: 
Bivši predsednik Bernard Drol je vse nove člane odbora KS pozdravil in jim čestital. 
Bernard je Rudiju razložil situacijo, kako je potekalo delo, kaj se je naredilo in kaj je še v 
planu. Pregledala sta dokumentacijo. Plan investicij je napisan že od lani, nekaj stvari je že 
narejenih. Letos bomo plan obnovili. 
Predsednik Rudi Pintar je dal predlog, da bi se na oglasno desko obešalo, kaj se bo v Sorici 
dogajalo, gradilo ali obnavljalo. Prav je, da so vaščani o tem obveščeni. 

 
K tč.4: 
V naslednjih štirih letih bo KS Sorica v Odboru za komunalne dejavnosti in varstvo okolja        
na Občini Železniki zastopal Klemen Šubic. Prvega sestanka še niso imeli. 
 

K tč. 5 
Rudi nam je predstavil, iz kje KS črpa denar ( občinski proračun, turistična taksa) in drugi      
prihodki kot so najemnine in donacije. Občinski prihodki so namenski. Rudi nam je 
predstavil proračunsko kartico, njen namen, kako je sestavljena ter kako jo brati. Namen 
tega je bil ,da smo vsi člani KS seznanjeni, kako so finance razporejene po proračunskih 
postavkah. Ker je svet o tem sedaj seznanjen, nam bo to omogočalo lažje delo v 
prihodnosti. 
 
K tč. 6: 
Z izvajalci zimskega vzdrževanja je potrebno ponovno podpisati pogodbe. Izvajalec je 
dolžan vsak mesec, poslati specifikacijo o delovnih urah predsedniku KS. 
Svet KS Sorica je soglasno sprejel naslednji sklep: 
 
Sklep 2: 
Svet KS Sorica za zimsko sezono 2022/2023 in naprej potrjuje naslednji cenik 
za izvajanje zimske službe: 
- traktor od 60 do 79 KM: 36,20 EUR, 
- traktor od 80 do 109 KM: 42 EUR 
- traktor nad 110 KM: 48 EUR 
 
 

 
K tč. 7: 
Na seji smo skupaj pregledali spremembo rabe zemljišč, ki se tičejo ozemlja KS Sorica . 
Sprejeli smo naslednji sklep: 
 

Sklep 3: 
Mnenje Sveta KS Sorica je, da se strinja z vsemi spremembami rabe zemljišč na 
ozemlju krajevne skupnosti Sorica (ID pobud: 15, 17, 60, 66, 93, 103). 
 
 
K tč. 8: 

Podaljša se najemna pogodba z g. Tinetom Jensterle za najem dvorane Ivana Groharja. 

 

 

 

 



K tč. 9: 

PREJETA POŠTA:  

Datum Pošiljatelj Prejemnik Vsebina 

4.1.2023 Sodišče -
Lendava 

KS Sorica Seznanitev o odkupu zemlje, ki jo je kupil 
Gabrovšek Brane od KS Sorica 

 

 
K tč. 10: 

Predlog predstavnikov za vaške odbore in zapisnikarja: 
- VO Spodnja Sorica: Klemen Šubic, Matjaž Egart 
- VO Zgornja Sorica: Jaka Kenda 
- VO Zgornje Danje, Zabrdo, Podporezen: Tomaž Jemec 
- VO Spodnje Danje: Martin Tavčar 
- Zapisnikar: Maja Kejžar 

Predlog soglasno potrjen. 

K tč. 11: 
RAZNO: 

• Prireditev Pozdrav jeseni 
Dobili smo pobudo iz razvojne agencije Sora, da bi letos izvedli državno 
tekmovanje v striženju ovc. Prikazali bi striženje ovc in še kaj. 
 

• Spletna stran 
Rudi predlaga, da bi predsedniki vseh društev ( oz., da bi določili nekoga, ki bo 
spletno stran urejal) ob vsaki prireditvi, dogodku na to stran naložil vabilo, 
povzetek dogajanja in kakšno sliko. Tako bi spletna stran bolj zaživela. Planiran 
je ločen sestanek, z predstavniki ostalih društev zgolj na temo spletne strani. 
 

 

 

Seja je bila zaključena ob 21.30.  

 

 

 
Zapisala: Maja Kejžar l.r.                                                       Predsednik Sveta KS Sorica: 

                                                                                        Rudi Pintar l.r 

 

 



 


